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Hvis bladet var trykt i farver, havde det været let at se, at dette er erantis. Nu er der 
desværre ikke farver på, men derfor kan den skarpsindige nok alligevel få øje på de 
små forårsbebudere . De varsler at sommerens komme, samtidig med at sæsonen så 
småt er ved at gå på hæld. Men der forestår stadig spændende ting, - f.eks. Klubmester-
skaberne. Læs nu bladet omhyggeligt. Der er megen nyttig information !. 
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Klubben: 
 
Præstemosehallen 
Præstemosen 209 
2650 Hvidovre 
 
Tlf..: 36 78 80 19 
E-post: HB2000@HB2000.dk 
 
 
Kontortid: tirsdag 18.00—20.00 
 
Der er kun fast telefonbetjening i 
kontortiden. 
 
 
Alle henvendelser om ind– og 
udmeldelser, banetildeling, 
adresseændring m.m. bedes 
rettet til kontoret eller på e-mail: 
Banefordeler@HB2000.dk 
 
 
 
På kontoret: Maria Olsen og  
           Mette Olsen  
 
Øvrige kontaktpersoner: 
se næstsidste side 

Hvidovre Badminton—HB 2000 

 
HB 2000 Posten: 
 
Redaktion: 
 
Poul Petersen (ansv.) 
Strøbyholm 34 
2650 Hvidovre 
 
 
Tlf.: 36 78 74 58 
E-post: posp@email.dk 
 
 
 
 
 
 
Stof til bladet bedes leveret i elek-
tronisk form. 
Formatet skal være ”Word” A-5. 
Filen må ikke være skrivebeskyttet 
Fotos kan være i elektronisk form 
eller som originaler til scanning. 
Billedfiler bedes sendt separat og 
ikke indsat i dokumenter. 
 
 
Deadline for næste nummer: 
15.maj 2009 
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FORMANDEN HAR ORDET 
 
Der kan ofte komme noget godt ud af noget skidt. I forbindelse med vore forhandlin-
ger med Fritidsforvaltningen om fratagelse af banetider, rejste vi endnu engang 
spørgsmålet om lukning af hallen i bl. a. skolernes efterårsferie og vinterferie. Som 
de fleste ved, så er det lykkedes af få åbnet i disse perioder (i 2009), hvilket forvalt-
ningen også skal have stor ros for. Det ser umiddelbart ud til at være en succes, idet 
der i vinterferien har været så godt som fuld belægning på banerne. 
Hensynet her har selvfølgelig været rettet mod børnene, idet ikke alle børn kommer 
på vinter- eller efterårsferie. Der har således været lavet et specielt program for bør-
nene i vinterferien. Resultatet heraf skal vi lære af til efterårsferien i næste spillesæ-
son. 
 
I forbindelse med den store belægning af banerne i vinterferien blev de gule sedler 
kontrolleret ekstra og desværre er resultatet, at vi må konstatere, at alt for mange 
stadig ikke udfylder disse. Jeg kan hertil kun opfordre alle til at huske at skrive på de 
gule sedler, at I har været til træning (gælder ikke holdspillere), idet I ellers kan risi-
kere, at banerne bliver taget fra jer, hvis det fremgår af de gule sedler, at I ikke træ-
ner på jeres bane. SÅ HUSK de GULE sedler. 
 
Yderligere en lille bøn. Indgangsdøren er låst af hensyn til sikkerheder i hallen. Ofte 
bliver døren blokeret med sten eller andet, hvilket ikke alene fjerner sikkerheden, 
men desværre ofte også ødelægger dør og lås. HUSK at I kan få et adgangskort til 
hallen mod blot 50 kr. i depositum. 
 
Vi har nu fået en (to) (Maria og Mette) ny banefordeler og kontortiden er blevet flyt-
tet til tirsdage 18-20. Velkommen til Maria og Mette og endnu engang en stor tak til 
Elsebet, der har holdt ud endnu et halvt år. 
 
John Berling 
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I henhold til vedtægterne for 

Hvidovre Badminton 2000, HB 2000 
indkaldes herved til: 

ordinær generalforsamling 
 

 Tirsdag den 19 maj, 2009, kl. 19.00 i ”Caféen”, Præstemosehallen 
 

 
       Dagsorden iflg. vedtægterne: 
 

1. Valg af dirigent. 
2. Formanden og spillerudvalgene aflægger beretning. 
3. Fremlæggelse af regnskab med revisionspåtegning. 
4. Behandling af indkomne forslag. 
5. Fremlæggelse af budget for indeværende år, herunder fastsættelse af kon-

tingent for den kommende spillesæson. 
6. Valg til bestyrelsen 
7. Valg af bestyrelsessuppleanter. 
8. Valg af 2 revisorer. 
9. Valg af revisorsuppleant. 
10. Eventuelt 

 
 
Forslag der ønskes behandlet på den ordinære generalforsamling, skal være formanden i 
hænde senest 14 dage før generalforsamlingens afholdelse. 
 
Kun aktive medlemmer der er fyldt 16 år og ikke er i kontingentrestance har stemmeret 
til generalforsamlingen. 
 
P.b.v. 
 
John Berling 
formand 
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JULE-HYGGEN i seniorafdelingen 
 

Der var stor opbakning til jule-hygge-senior-træning torsdag d. 18. 
december, hvor i alt 30 seniorspillere mødte op. Hjerrild og Nicolas 
havde lagt hovederne GODT og GRUNDIGT i blød for at finde på lidt 
jule-lege til træningen (hertil skal det siges, at der var dog ikke nogle 
af legene der havde intime undertoner).  
 
På banerne blev der gået til den, hvor spillerne i par udfordrede hinan-
den med mere eller mindre skøre ”handicaps” – feks at spille med en 
ketcher til deling, løbe om en kegle efter hvert slag, spille med ten-
nisketcher mm.  
Der var stor spilleglæde at spore – ikke mindst hos Dariuz og Michael 
H. som viste stor, stor glæde da de sammen vandt en match. Godt 
gået, drenge �. 
 
Præmier hører sig til og mange spillere havde medbragt præmier i 
form af kuglepenne, gajoler, sportsrekvisitter, chokolade og andet 
godt. Det hele blev puttet i en sæk (her er ikke tale om én af tøserne, 
red.) - og da alle havde bidraget så flittigt blev der lækre præmier til 
samtlige spillere � . 
I den forbindelse skal Frank liiiiiiige have en tak: i stedet for en præmie
-pakke havde han bagt en god kage, som meget fint forsvandt ved 
den efterfølgende hygge i caféen.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Efter to timers intens figthen i hallen var der dækket op til juleknas i 
caféen og her blev de tomme maver fyldt op.  
Vi var også så heldige at få endnu et afsnit af Lenes ”POMELO-
historie”: Det viser sig nemlig at Hjerrild har en sådan frugt liggende  
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hjemme i sit køleskab – og dér har den ligget længe beretter han. Man 
kan så spørge sig selv hvorfor den har ligger der så længe og hvorfor 
han ikke spiser den? Hvorfor inviterer han ikke Lene på en POMELO-
anretning? Følg med i føljetonen i næste klubblad. 
   

     
 
Tak for en rigtig hyggelig aften, alle sammen 
 
Set, hørt og oplevet af Pernille 

HUSK ! 
 

Hvidovre Kommune har givet os lov til at benytte 
Præstemosehallen i vinter– og efterårsferierne i år. 
Nu er vinterferien jo overstået, men husk til efteråret 
at hallen er åben for spil som sædvanligt. 
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Turneringsmotionisterne 
 

Så er vi ved at være ved vejs ende turneringsmæssigt, og ud fra resulta-
terne og hvor de forskellige hold er endt, må vi konkludere, at vi har 
været placeret i de rigtige rækker. Vores anden herre hold spiller i skri-
vende stund deres næst sidste holdkamp, og ligger på en førsteplads 
med max point. Så selv om de skulle spille uafgjort, kan de nøjes med 
ét point i sidste kamp, og vil derefter blive inviteret til at spille puljefi-
nale, med mulighed for at blive inviteret til at deltage i landsmesterska-
berne for hele DGI. Så det må vi sige er rigtigt godt. Første herre hold 
kan ikke selv afgøre om de vinder rækken, da de har spillet en kamp 
mere end dem der ligger toer, men det kunne være rigtigt godt, hvis vi 
kunne gentage succesen fra sidste sæson, hvor begge vores herrehold 
spillede puljefinale. Vores tre mix hold mangler stadigvæk en hold-
kamp, men allerede nu ved vi, at ingen af dem bliver inviteret til, at 
spille puljefinale. Når man ser hen over sæsonen er der blevet spillet 
nogle rigtig gode kampe, rigtig mange i tre sæt men desværre er de fle-
ste faldet ud til modstanderens fordel. 
Allerede nu er vi begyndt, at planlægge næste sæson da vores træner 
Kenneth Carslund har besluttet, at stoppe som træner og blive spiller i 
stedet for. Vi takker for mange lærerig timer, og håber du stadigvæk 
kan berige os med div. drømmeslag. Vi håber du vil falde til i afdelin-
gen. 
De fleste af motionisterne deltog i den nylig overståede Hvidovre Mo-
tionist Cup, og rigtig mange hentede præmier. Også der vidste det sig, 
at spillerne var seedet rigtig, da der blev spillet mange tre sæts kampe. 
Så vidt jeg husker er det første gang i cuppen’s historie der blev spillet 
så mange.  Jeg kan varmt anbefale, at man stiller op i cuppen, da det er 
en rigtig god turnering både spillermæssigt og socialt. Den efterfølgen-
de fest var som altid arrangeret af Kit, og stor ros skal du have for det 
flotte arrangement. Jeg personlig synes det er den bedste Hvidovre Cup 
fest jeg har deltaget i. Andet steds i bladet er der en oversigt over resul-
taterne fra Hvidovre Motionist Cup. 
Allerede nu begynder vi, at lade op til klubmesterskaberne, som løber 
af stablen i uge 17. Og som de andre år, vil der blive lagt en mappe 
frem i cafeen, som man kan tilmelde sig i. De indledende kampe bliver 
spillet på hverdagsaftener og finalen om lørdagen, hvor der efterføl      
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gende vil være fest i Lille Friheden. Der vil præmieoverrækkelsen fin-
de sted. Det kan kun anbefales, at man stille op. Klubmesterskaberne 
er også for banetids spillere. 
Generalforsamlingen står også for døren, og jeg vil se tilbage på det 
første år, som formand for turneringsmotionisterne, som meget lære-
rigt, og hvor den største opgave har været, at kæmpe for, at motioni-
sterne kunne få deres trænings tid tilbage. Stor var glæden da kommu-
nalbestyrelsen besluttede, at HB 2000 var blevet dårlig behandlet, og 
tiden skulle tilbage til HB 2000.  At det første år snart er gået er ikke 
til, at forstå, men den opbakning jeg har fået, er jeg meget taknemme-
lig for, og den sætter jeg stor pris på. Jeg håber bare, at vi fremover 
ikke skal have sådan en kamp for at komme til at spille badminton, for 
det er ingen tjent med. 
I Januar måned kunne Kisser og Ole fejre kobberbryllup, da det kom 
os for ørene, blev der sendt en buket af sted. Vi håber i havde en rigtig 
dejlig dag, - endnu engang ønsker vi tillykke. To spillere, Bo Sørensen 
og Jan Bøgeskov har rundet 100 kampe. Vinen har i fået, og som altid 
vil der være en jubilæums ketcher til afslutningsfesten. Men det er ikke 
slut med festerne. Jan Musing runder de 60 år her den 21. februar. 
Stort tillykke skal lyde. 
 
 
 
 
 
 
 
 
Jeg vil slutte med starten, for i det første blad efter jul, plejer jeg at 
starte med at fortælle hvem der fik vores Spirill til vores julefrokost og 
hvorfor det blev den spiller der skulle beriges med den ære. Det blev 
Anita Rasmussen som fik den fra Kisser. Kisser havde skrevet mange 
flotte ord, Anita har fornøjelsen af den indtil sommerfesten i juni må-
ned. 
Anette Ridal   
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Klubmesterskaber 2009 
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Så gælder det konkurrencen ! 
 
Der var dejligt mange løsninger på ordgåden i sidste nummer. Blandt de rigtige løs-
ninger er udtrukket  SUSANNE KJELLERUP, som kan afhente gevinsten i Cafeen 
eller aftale nærmere med redaktøren (36787458). 
Vi har tidligere haft en SODUKO. Der var forlydender om at den var for let (!) 
Så nu har vi hævet sværhedsgraden lidt, - men bare rolig, ”den gamle redaktør” kun-
ne løse den (!) 
Reglerne kender I sikkert. Tallene 1-9 skal være vandret, lodret og i de 9 delfelter. 
Løsningen afleveres til ”Caféen”, puttes i klubbens postkasse eller sendes til redaktø-
ren inden 1. maj. Vinder  udtrækkes blandt  rigtige løsninger. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Navn:______________________________________ 
 
 
Adresse: ___________________________________  
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Resultater fra Hvidovre Motionist Cup 2009 

13 

 



14 

    ����������	
���
�����	��	
��� 
 
Kl.13.30 den 28.februar myldrede det ind i hallen med op imod 60 personer, som 
skulle spille badminton eller som skulle heppe på dem der skulle spille. 
Der skulle spilles familiefjer. Et arrangement hvor ungdoms-spillerne tager deres 
familie med for at spille noget badminton.  

Så det gav sig selv, at 
der var spillere repræ-
senteret fra alle niveau-
er. Det gik fra spillere 
som aldrig før havde 
spillet badminton til 
spillere fra klubbens 
1.seniorhold. Så der var 
lagt op til en større ud-
fordring i udarbejdelsen 
af spilleplanen.  
Der skulle jo laves nog-
le hold, som var nogen-
lunde lige stærke og 
hvor spillerne gerne 
skulle matche hinanden 
nogenlunde, så alle 

ville få det sjovt. Umiddelbart så det ud til at lykkes, eftersom de fleste spillere så ud 
til at have det 
sjovt. 
 
 
 
 
Der blev kæmpet, 
grinet, talt og hyg-
get hele eftermid-
dagen. Der var 
også godt gang i 
cafeen, hvor der 
blev udskænket 
både fadbamser, 
sodavand, kaffe og 
slik. 
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Midt på eftermiddagen var der kage 
til alle, så spillerne ikke skulle gå 
helt sukkerkolde. 
Efter 5 timers spil var kampene spil- 
let og det var tid til et bad inden fæl-
lesspisningen i cafeen. Igen i år var 
der kinesisk mad fra Dong Fang og 
igen i år var der rigeligt. 
 
                                         (fortsættes) 
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Vi fik også fundet et vinderhold, som fik store klapsalver og en præmie. 
Dagen sluttede da de sidste gik hjem – ved 20-tiden – alle glade og tilfredse og nogle 
med frygten om at søndagen nok ville bære præg af lørdagens strabadser i form af 
ømme balder og arme……… 

 
Fra ungdomsudvalget skal lyde en tak til alle Jer, som deltog og var med til at gøre 
denne lørdag til en sjov og hyggelig eftermiddag og aften.  
  
Helene 

���� 	�
�

 

Ny kontortid: 
I forbindelse med at Maria og Mette har overtaget banefordelings
-jobbet, er kontorets åbningstid ændret. 
Den er nu tirsdag fra 18.00 til 20.00 

17 

 



18 

 

                              
OBS-OBS ! 

 

 
 
 
 
På grund af afvikling af klubmesterskaber, er banerne lukket 
for almindeligt timespil fra mandag den 20. april til fredag den 
24. april, i tidsrummet efter kl. 18. Desuden vil der være lagt 
tæppe på bane 1. 

19 

  

      Klubbens kontaktpersoner. 

Bestyrelsen: 
 
Formand: 
John Berling                  36 49 19 81 
 
 
Næstformand: 
Ole Høg Perregaard      36 77 72 20 
 
 
Sekretær: 
Inge Larsen                36 78 70 26 
 
 
Kasserer: 
Jeanette Ingerslev         36 47 33 24 
    jeanette.ingerslev@siemens.com 
 
 
Bestyrelsesmedlem: 
Anette Ridal                  24 63 25 87 
                          ridal@webspeed.dk 
 
Bestyrelsesmedlem: 
Leif Magnussen            36 49 06 89 
                     Lema@post1.dknet.dk 
 
 
Bestyrelsesmedlem: 
Tina Lougart                 36 49 65 08 
                                 lougart@pc.dk 
 
Bestyrelsesmedlem: 
Helene Jensen               36 49 24 84 
         htorsvadjensen@hotmail.com 
 
 

Udvalg m.m.: 
 
Ungdom: 
Helene Jensen               36 49 24 84 
         htorsvadjensen@hotmail.com 
 
Seniorer: 
Tina Lougart                  36 49 65 08 
                                 lougart@pc.dk 
 
Motionister: 
Anette Ridal                   24 63 25 87 
                          ridal@webspeed.dk 
Jens Olsen                     23 68 43 09 
 
Veteraner: 
Leif Magnussen      36 49 06 89 
                     Lema@post1.dknet.dk 
Peter Pedersen               36 49 16 96  
 
Booking: 
Ove Rasmussen            36 49 75 45 
 
Banefordeling: 
Maria Olsen og Mette Olsen  
E-mail:   banefordeler@HB2000.dk           

Klubbens hjemmeside: 
www.HB2000.dk 
Web-master:                                                 

 

 John Berling                36491981 
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Har du noget i klemme ? 
Nu har du vel læst bladet ordentligt igennem ? 
I så fald har du bemærket at formanden opfordrer til, at vi ikke 
hindrer yderdøren i at lukke ved hjælp af sten, håndklæder og 
andre opfindsomheder. Derfor denne overskrift. 
Det gøres selvfølgelig i en god mening, fordi man venter på 
medspillere som ikke har adgangskort. 
Men vi havde en periode hvor uvedkommende personer var 
inde og stjæle fra omklædningsrummene og genere damerne i 
badet. Det ønsker vi ikke at opleve igen 
Der er også en forsikringsmæssig side af sagen 
Så få nu det adgangskort ! - hvor svært kan det være ? 
Kan man ikke komme i kontortiden, kan kortet bestilles hos ba-
nefordelerne, og så afhentes i ”Caféen” senere. 
 
Det hænger sammen med dét der ikke kan siges for tit: 
Vi er alle en del af klubben, så pas på den og pas på hinan-
den ! 
Og så for resten…… 
 

Godt forår til alle ! 


